



Referat af bestyrelsesmøde i RPF

Tid: 11.04.2023 kl. 19.00
Sted: Klubhuset/cafeteriet i Himmelev Hallen
Deltagere: Bestyrelse, sportschef og Lasse Kjeldsen
Afbud: Liva og Brian

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
 - a. Godkendt.
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 14.03.2023
 - a. Godkendt.
3. Status på samarbejde med andre klubber herunder mail fra HB Køge
 - a. Dan oplyste, at U18 måske allerede fra 23/24 ændres til U19. Forslaget mangler kun DBUs godkendelse. U16-trænerteamet vil drøfte muligheden for at varetage træneropgaven for et kommende U19.
 - b. Fastholde U13 og U14 og nuværende U15, ligesom vi skal fastholde kontakten til efterskoleleverne. Vi skal som minimum kunne tilbyde U18-bredde.
 - c. Fastholde trænerne/sikre kontinuiteten. Vi vil nedsætte et trænerudvalg til at finde lønnede trænere. Vi skal undersøge, om vi kan bruge DS-spillere som assistentrænere i ungdomsårgangene.
 - d. Vi skal forsøge at vedligeholde og systematisere relationerne til omegnsklubberne, evt. i form af en "relationsambassadør".
 - e. Lasse sætter et møde op i arbejdsgruppen for samarbejde med andre klubber.
4. Status på trænerbemandingen
 - a. Udsat pga. Brians fravær. Dog skal vi sætte fokus på at finde en U18-træner, og vi vil stikke en føler ud for at finde ud af, hvor mange efterskolepillere der kommer tilbage.
5. Status på hold og medlemmer
 - a. Kort drøftet, idet punktet udsættes pga. Brians fravær.
6. Orientering fra holdledermødet herunder om ansvarlige for sommerfest og julestævne
 - a. U10 og U11 vil fremover stå for sommerfesten, og U16 for julestævnet.
7. Status på håndtering af administrative opgaver fra kasserer, sportschef og formand herunder Michelles arbejde med udvalg til at varetage opgaverne.
 - a. Vive følger op på Brians opgaver og timestfordeling og overvejer, hvordan opgaverne bedst kan "sælges" til medlemmerne.
 - b. Claus sender en revideret liste ud med formandsopgaver.
8. Status på klubhus og udvikling af Himmelev Idrætsanlæg
 - a. Dan og Claus gav en kort orientering.
9. Status på samarbejdet med Sport24



- a. Simon og Christian taler sammen efter påsken.

10. Næste bestyrelsesmøde er d. 09.05.2023 kl. 19.00.

11. Eventuelt

- a. Kaffevognen kører igen de kommende søndage, hvor vi har hjemmebanekampe.
- b. Lars vil sætte to RPF-skilte i rummet ved Himmelev Hallen.
- c. Karina vil undersøge, hvad vi budgetterede med i bestyrelsesgodtgørelse.
- d. Christian orienterede om, at tilskuddet til efterskoleophold måske vil blive reduceret. Det kan have betydning for, hvor mange af vores U16-spillere, som vælger efterskole.
- e. Vive orienterede om, at RF har udliciteret garderoberne til Volt, og at vi er med på at skaffe 35-45 frivillige

CM/12.04.2023